
 
 
 
 
 

2025/26 年度 香港鄧鏡波書院 家長教師會 

幹事改選 

 
各位家長： 

教育除了知識的傳授外，更應培養學生學習的興趣、掌握學習的技巧、獲得多元化的學習經歷，

達致「終身學習，全人發展」。學校在提供優質教育的過程中，除了要求具專業精神的教師、高效能的

校政管理、先進的資訊科技設備外，更重要的是切合家長與學生的需要，讓家庭成為學校的合作伙伴。

家長教師會發揮家校合作、促進家校溝通的橋樑。 

在過去一年，本校家長教師會舉辦了多項活動，包括：家長義工 BBQ聯誼活動、親子賀年工作坊、

親子旅行、家長培育講座、舊書轉售活動等。除了組織活動外，家長教師會多方面資助教學設施、學

生聯課活動。家長教師會的會務得以繼續發展，有賴幹事會的推動，現屆幹事任期即將任滿，新一屆

的幹事選舉將於 2025年 11月 29日 (星期六) 週年大會中進行，現誠意邀請家長成為來屆幹事候選人，

共同策劃及推動會務。我們特別鼓勵初中學生家長踴躍參選，給本會注入新的動力和意念。（註：家長

幹事共 12 席位） 

 

 
家長教師會主席 

馮嘉倩 女士 

二零二五年十月十六日 

 

------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

香港鄧鏡波書院家長教師會  

 < 2025/26 年度  幹事提名表格> 

致：香港鄧鏡波書院家長教師會 

(請在合適內加✓，可選多項。) 

 本人得悉家長教師會 2025/26 年度的幹事改選事宜。 

 本人 ________________ (家長姓名) 願意成為 2025/26 年度家長教師會幹事候選人。 

本人的聯絡電話：___________________________ 

 本人提名 ____ 班 _____________ (學生姓名) 的家長__________成為 2025/26年度家長

教師會幹事候選人。 

 

 

 

 

                             

 
學生姓名：___________班別：_____ (    ) 

     

 
 家長或監護人簽署：________________________________ 

日期：2025 年 10 月____日 

註：請於 10 月 31 日或以前簽妥。 

Hong Kong Tang King Po College 

香港鄧鏡波書院  

享受閱讀 自信勵學 

正向價值 積極人生  

(PTA 25-26/02) 

   16th October 2025 

 



 
 
 

2025/26 Hong Kong Tang King Po College Parent-Teacher Association 

Election of Executive Officers 
Dear Parents, 

Education is about imparting knowledge, cultivating students' interest in learning, acquiring learning 

skills and gaining diversified learning experiences, so as to achieve "lifelong learning and whole-person 

development". To provide quality education, schools require not only professional teachers, effective 

administration and advanced facilities, but also to fulfill needs of parents and students, so that parents can 

become part of the school. The Parent-Teacher Association acts as a bridge between home and school and 

promotes communication between them. 

In the past year, our PTA has organized various activities, including BBQ Gathering for parent volunteers, 

parent-child Lunar New Year Workshop, parent-child trips, parent education courses, and Secondhand Book 

Sale. In addition to organizing events, the PTA has provided support in multiple aspects such as funding 

teaching facilities and student collaborative activities. The development of the PTA's affairs has relied on the 

efforts of the executive committee. As the current term of the executive committee is coming to an end, the 

election for the new executive committee will be held during the Annual General Meeting on 29th November 

2025 (Saturday). We would like to invite parents to become candidates for the next term's executive committee 

to jointly plan and promote the affairs of the association. We particularly encourage parents of Junior 

Secondary students to actively participate, bringing new energy and ideas to our association. (Note: There are 

12 seats for the PTA committee.) 

 

Ms. Sammi Fung 

Chairman of PTA  

 

------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

PTA of Hong Kong Tang King Po College 

2025/26 Committee Nomination Form 

To: PTA of Hong Kong Tang King Po College 

 (Please “✓” the appropriate boxes, you can choose more than one option) 

 I have read and I acknowledge the notice about “2025/26 Hong Kong Tang King Po College 

Parent-Teacher Association Election of Executive Officers” 

 I ________________ (Parent’s name) enroll as a candidate for the PTA committee. 

My contact number: ___________________________ 

 I nominate the parent of _____ (Class) _____________ (Student Name) as a candidate for 

the PTA committee. 

  

                         

Name: ___________ Class: _____ (    ) 

Parent’s signature: ________________________________ 

 

Date: _____________________ 

Please sign on or before 31/10/2025. 

Hong Kong Tang King Po College 

香港鄧鏡波書院  

享受閱讀 自信勵學 

正向價值 積極人生  

(PTA 25-26/02) 

   16th October 2025 

 


